

THE WESTIN

TASHEE RESORT
TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店



禁止酒駕  未滿18歲禁止飲酒

爸氣乾杯！啤酒限時買一送一 Cheers to Dad! Buy 1 Get 1 Free

這個八月，給辛苦的爸爸一點微醺的儀式感！8/3 - 8/9推出「啤酒買一送一」快閃活動，邀請您帶著父親或約上三五好友，共享沁涼暢飲的歡聚時光。

- 大廳酒吧 & 儷軒中餐廳：凡點購任一餐點，即可享指定啤酒「買一送一」優惠
- The Deli：選購指定啤酒，同步享「買一送一」專屬禮遇

THE WESTIN
TASHEE RESORT, TAOYUAN
桃園大溪笠復威斯汀度假酒店
No. 166 Rixin Road, Daxi District
Taoyuan City 33554
Taiwan (R.O.C.)
33554 桃園市大溪區日新路166號
T +886 3.272.5777
F +886 3.387.5779
www.westintashee.com

Cheers to Dad with our exclusive Buy 1 Get 1 Free beer special this August 3 to 9.

以上僅適用萬豪會員折扣，恕不得與其他折扣、優惠、行銷活動合併使用。
Exclusive to Marriott Bonvoy members; cannot be combined with other offers.

此活動於大廳酒吧及儷軒中餐廳須點購任一餐點方可享買一送一，僅限餐廳內用，恕不提供外帶服務。
Dine-in only at Lobby Lounge and Li Xuan; purchase of a meal is required for Buy 1 Get 1 Free offer.

Go There With
MARRIOTT BONVOY™

©2022 Marriott International, Inc. All Rights Reserved. All names, marks and logos are the trademarks of Marriott International, Inc. or its affiliates.